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کامیابی نیا: با 
قلدری و پررو بازی 

کارنامه ات پاک 
نمی شود

کامیابی نیــا کــه در اولیــن گفت وگو 
یــی از پرســپولیس  پــس از جدا
یــرا در  پر ر  در جملاتــی حضــو
پرســپولیس را مســأله دار ارزیابــی 
کــرده بــود،  بــا واکنش ایــن بازیکن 
برزیلــی و کنایه های او مواجه شــد؛ 
بازیکنــی کــه حــالا ادعــا می کنــد در 
پرســپولیس نمی خواســتند بــه او 
پــاس بدهنــد تــا گل بزنــد. »من آن 
چیــزی را کــه بــه ذهنــم می رســید،  
صادقانــه مطــرح کــردم و حــالا 
ایــن احتمــال هــم وجــود داشــت 
کــه همــه حرف هایــم صد درصــد 
درســت نباشــد امــا بــه هــر حــال 
صادقانــه بــود و مــن به عنــوان یک 
بازیکــن باتجربــه در پرســپولیس 
کــه بازیکنــان مــن را بــه کســوت 
کاپیتانــی قبــول داشــتند،  بعضــی 
حــث  و مبا کلــی  ی  ز حرف هــا ا
همیشــگی در رختکــن را بــه زبــان 
آوردم و ایــن مســأله تنهــا مختــص 
مــن هم نبوده اســت .« اما حرفش 
را می زنــد. »راســتش نمی دانــم 
چــه جوابــی بــه این بازیکــن بدهم. 
البتــه بعــد از نیم فصــل حضــور در 
پرســپولیس بــا آن همــه ســروصدا 
و بحــث و حــرف و حدیــث،  ایشــان 
بــا یــک گل زده پرســپولیس را 
تــرک کــرد و پــی زندگی شــان بــه 
ژاپــن برگشــتند. البتــه کــه من الان 
بازیکن ذوب آهن هستم و صحبت  
درباره پرسپولیس خیلی خوشایند 
یــن مســأله از  نیســت و بابــت ا
هــواداران ذوب و کادرفنــی ایــن 
باشــگاه عذرخواهــی می کنــم امــا 
این صحبت ها را فقط برای شــفاف 
شــدن موقعیــت فعلــی مطــرح 
می کنــم کــه البتــه بخشــی از ایــن 
موقعیت به مناسبات فوتبال ایران 
برمی گــردد که یــک بازیکن خارجی 
بــه خــودش اجــازه بدهد بعــد از آن 
عملکــرد ضعیــف و غیرقابــل دفــاع 
اینطــور با قلــدری و پررویی صحبت 
کنــد،  در حالی که مشــخص اســت 
جایــگاه او در فصلــی کــه در ایــران 

بــازی کــرده کجــا بــوده اســت.«
 

میری: تیم ندارم 
چون قانون علیه 

بازیکنان است
پیمان میری کاپیتان فصل گذشــته  
ز جملــه  نفــت مسجدســلیمان ا
بازیکنــان بیــرون مانــده  لیــگ برتــر 
اســت. او مدعــی اســت از چنــد تیم 
لیــگ برتــری و لیــگ یکــی پیشــنهاد 
دارد امــا هنــوز تحــت تأثیــر هیــچ 
پیشــنهادی قــرار نگرفتــه اســت. 
میــری از قانــون کــم شــدن ســهمیه  
لیــگ برتــری بســیار ناراحت اســت. 
» این قانون ها واقعاً درســت نیست 
و زندگــی فوتبالیســت ها را تحــت 
تأثیــر خود قرار می دهــد. اتفاقاً باید 
ســهمیه بیشــتر می شــد تــا کیفیــت 
تیم هــا بــالا بــرود. قبــلاً بــا وجــود 
اینکــه مــا 23 بازیکــن داشــتیم در 
طــول فصل بازیکن کم می آوردیم و 
دست سرمربی خالی می ماند و اگر 
این سهمیه بیشتر می شد سرمربی 
می توانســت تیــم بهتــری ببنــدد اما 
حــالا ایــن موضــوع همــه جــوره بــه 
ضــرر باشــگاه ها اســت. اتفاقاتــی 
مثــل مصدومیــت و محرومیــت 
باعــث می شــود ۱۴-۱3 بازیکــن در 
اختیار تیم باقی بمانند و این مسأله 
کیفیــت را هــم پاییــن مــی آورد.« او 
انتظار دارد که حرف هایش شــنیده 
شــود. »برای همین من و امثال من 
بیــرون مانده ایــم. بــه شــخصه هــر 
ســال در همــان روزهــای اول نقــل 
و انتقــالات قــرارداد می بســتم امــا 
امســال و تا الان پیشنهادی که باب 
میــل مــن بــوده بــه دســتم نرســیده 
ز خیلــی  اســت. مــن کوچکتــر ا
فوتبالیســت ها هســتم و آنهــا اســم 
و رســم دارنــد امــا اتحادیه تشــکیل 
بدهنــد تــا حرف مــان را بــه گــوش 
مسئولین برســانیم. تمام بازیکنان 
در دنیــا اتحادیــه دارند ولی در اینجا 
بیشــتر قوانینــی کــه می گذارنــد بــه 

ضــرر بازیکنــان اســت.« 

 zمصاحبه

نیما میرزازاد

مورایس گفت باید بمانم

نیمــا میــرزازاد دروازه بان ســپاهان درباره تمدید قــراردادش می گوید: »هر 
ســاله به لطف خدا پیشــنهاد داشــتم که بخواهم جدا بشــوم. مجدداً یک 
پیشــنهاد خارجی داشــتم. امســال یک پیشــنهاد داخلی بود ولی متأسفانه 
هــم باشــگاه و هــم آقــای مورایــس در مــورد جــدا شــدن مــن نظــر مســاعد 
نداشــتند و گفتند باید بمانم. امســال آخرین ســال قرارداد من با ســپاهان 

اســت و امیــدوارم امســال فرصتی باشــد و بهتــر کار کنم.«

رسول فلاح

مدیرعامل شهر راز شد

رســول فلاح که ســابقه مدیرعاملی باشگاه های شیرازی برق و فجرسپاسی 
را عهــده دار بــوده از ســوی مالــکان تیــم بــا نظــر مســاعد و حکــم صــادره از  
ســوی مالــکان باشــگاه شــهر راز شــیراز، بــه عنــوان مدیرعامــل جدیــد ایــن 
باشــگاه انتخــاب شــد .باشــگاه شــهر راز شــیراز بــا خریــد امتیــاز لیــگ یکی 
باشــگاه آرمان گهــر ســیرجان قــرار اســت فعالیــت جــدی خــود را در فوتبال 

ایــران آغــاز کند.

رحمان احمدی

شانس قهرمانی سپاهان بیشتر است

مربی ســابق تیم فوتبال ســپاهان در پاســخ به این ســؤال که کدام تیم ها شانس 
بیشــتری بــرای قهرمانی لیگ بیســت و ســوم دارند این طــور می گوید: »تیم های 
سپاهان اصفهان، پرسپولیس و تراکتور تبریز از جمله مدعیان قهرمانی هستند. 
البته اســتقلال شــرایط طبیعی در پیش فصل نداشــت با این حال تصور می کنم 
هرچــه از لیــگ بگــذرد وضعیت اســتقلال هــم بهتر شــود و این تیم هــم آرام آرام 

خود را به جمع مدعیان برســاند. اما شــانس ســپاهان بیشتر است.«

اوضاع صنعت نفت آبادان در 
آستانه شروع فصل بیست و سوم 

چطور است؟
خــدا را شــکر تمرینــات پیــش فصــل 
خوبــی داشــتیم و بازی هــای دوســتانه 
بســیار خوبــی انجــام دادیــم کــه یکی از 
آنهــا مقابــل پرســپولیس بــود. این بازی 
بــا توجــه بــه اینکــه اولیــن بازی مــان بــا 
اســتقلال اســت، خیلــی بــه مــا کمــک 
می کنــد چــون در واقــع بــه گونــه ای 
شبیه ســازی کردیم. در کل آماده سازی 
پیــش فصل مــان خــوب بــود. فقط یک 
شــوک روحــی بــزرگ بــه ما وارد شــد که 

اگرچه خیلی ناراحت هستیم اما باعث 
ایجــاد همدلــی و اتحــاد بیشــتری شــد. 
چــون همه مرحــوم عجمی پــور را خیلی 
دوســت داشــتیم و ناراحــت هســتیم، 
می خواهیــم بــا بردهای مــان، روحــش 
را شــاد کنیــم و از هفتــه اول و بــازی بــا 

اســتقلال ایــن کار را خواهیــم کــرد.
بازی سختی مقابل استقلال در 

هفته اول دارید.
بلــه، بــازی ســختی داریم اما مــا حریف 
دســت و پــا بســته ای نیســتیم و فصــل 
گذشــته در ورزشــگاه آزادی هــم ایــن را 
نشــان دادیم. روی نقــاط ضعف و قوت 
حریــف کار کردیــم و آمادگــی ذهنــی، 
روحــی و بدنــی داریــم کــه بــا حمایــت 
هــواداران بتوانیــم نتیجــه خوبــی رقــم 
بزنیــم و آن را بــه روح مرحوم عجمی پور 

تقدیــم کنیــم.
بازی با استقلال با حضور 

تماشاگران برگزار خواهد شد؟
ً مجــوز گرفتــه شــده و  بلــه، ظاهــرا
هــواداران مثــل همیشــه می آینــد تــا بــا 
حضــور حداکثری شــان مــا را حمایــت 
کنند. ما هم تمام تلاش مان این است 
کــه آنهــا را با خوشــحالی و ســربلندی به 

خانه های شــان بفرســتیم.
بانوان هم به ورزشگاه می آیند؟

کانــون هــواداران بانوان تشــکیل شــده 
امــا نمی دانــم شــرایط ورزشــگاه بــه چه 
صــورت خواهد شــد. مــا خوزســتانی ها 
از بچگــی بــا فوتبــال بــزرگ شــدیم و 
علاقــه بــه فوتبال در اســتان ما، دختر و 
پســر نــدارد. پــدر و مادرهــای ما عاشــق 
فوتبــال هســتند و دوســت دارنــد بــازی 

بچه های شــان را از نزدیک تماشا کنند. 
ایــن حــق طبیعــی بانــوان خوزســتانی 
اســت و امیــدوارم ایــن اتفــاق مثــل 
تهران و بقیه شــهرهای دیگر در اســتان 
خوزســتان هــم رقــم بخــورد و شــاهد 
حضــور خانواده هــا در ورزشــگاه ها 

باشــیم.
صنعت نفت آبادان این فصل چه 

هدفی را دنبال می کند؟
بــا شــناختی که از آقــا عبدالله )ویســی( 
داریــم می دانیم که ایشــان بــه کم قانع 
نیســت و دنبــال شــگفتی هســتیم. 
امیــدوارم شــرایط طــوری پیــش بــرود 
کــه فراتــر از انتظــار هواداران مــان و 
مــردم آبــادان نتیجــه بگیریــم و دل آنها 

را شــاد کنیــم.
فکر می کنی مدعیان اصلی 

قهرمانی فصل بیست و سوم چه 
تیم هایی هستند؟

اجــازه بدهیــد در ایــن مــورد صحبــت 
نکنــم چون ما تمام تمرکزمان روی تیم 
خودمــان اســت و می خواهیــم شــرایط 

خوبــی را رقــم بزنیم.
گفتی می خواهید هفته اول را با 
برد شروع کنید. چقدر احتمال 

می دهی بتوانید استقلال را ببرید؟
صددرصــد. حمایــت هواداران مــان 
خیلــی مهــم اســت و مــا می خواهیــم 
بــا تمــام وجــود کار کنیــم کــه بتوانیــم از 
همــان هفتــه اول بهتریــن نتیجه را رقم 
بزنیــم. از هواداران مــان می خواهیم باز 
هم مثل همیشــه به ورزشــگاه بیایند و 
از تیــم حمایــت کننــد چون حضــور آنها 

بــه مــا انگیــزه بیشــتری می دهــد.

انگیزه مان برای بردن استقلال بیشتر شده

میردورقی: شگفتی ساز می شویم
صنعت نفــت آبــادان کــه فصــل گذشــته شــرایط ســختی را داشــت و در لحظــه آخــر مانــدن در لیــگ برتــر را نهایــی کــرد، حالا با عبدالله ویســی به دنبــال فصلی متفاوت اســت. زردپوشــان آبادانی اگرچه به خاطر درگذشــت ناگهانــی مرحوم محمدرضــا عجمی پور خیلی 
ناراحــت هســتند و شــوک بزرگــی بــه خــود دیدنــد امــا حــالا ســراپا انگیــزه هســتند تــا بــا نتایــج درخشــانی که می گیرنــد بتواننــد روح این بازیکن فقید را شــاد کننــد. فیــاض میردورقی مدافع جــوان صنعت نفت آبــادان که جزو نفــرات اول بــرای تمدید قــرارداد بود، حالا 
امیــدوار بــه روزهــای خــوب بــرای تیمــش اســت و فکــر می کنــد می تواننــد شگفتی ســاز شــوند. میردورقــی از اتحاد و همدلی بیشــتر در بیــن اعضای تیم خبر می دهــد و می گوید اگرچه کار ســختی مقابل اســتقلال دارند اما در این بازی به دنبال برد هســتند تا شــروعی 

خوب در فصل بیســت و ســوم داشــته باشــند.

 zسوال و جواب

کانون هواداران 
بانوان تشکیل 

شده اما نمی دانم 
شرایط ورزشگاه به 
چه صورت خواهد 

شد. ما خوزستانی ها 
از بچگی با فوتبال 

بزرگ شدیم و 
علاقه به فوتبال 

در استان ما، دختر 
و پسر ندارد. پدر و 

مادرهای ما عاشق 
فوتبال هستند و 

دوست دارند بازی 
بچه های شان را از 
نزدیک تماشا کنند

کمیتــه اســتیناف فدراســیون فوتبــال 
چنــدی پیــش حکــم کمیتــه انضباطــی 
فدراســیون مبنــی بــر کســر ســه امتیــاز 
از تیــم فوتبــال شــمس آذر قزویــن در 
فصــل آینــده لیــگ برتــر را تأییــد کــرد. 
ایــن حکــم کمیتــه انضباطــی در پــی 
شــکایت باشــگاه ســایپا صــادر شــد. با 
ایــن حــال چهــار باشــگاه دســته اولــی 
دیگــر یعنی ون پارس اصفهان، چوکای 
تالــش، چادرملوی اردکان و شــهرداری 
همــدان کــه مجتبــی حســینی، بازیکن 
متخلــف شــمس آذر مقابــل آنهــا بــه 
میــدان رفتــه بــود، از باشــگاه قزوینــی 

شــکایت کردنــد تــا احتمــال کســر ۱2 
امتیاز دیگر از شمس آذر وجود داشته 
باشد. شهاب زندی، مدیرعامل باشگاه 
شــمس آذر قزویــن روز یکشــنبه در 
جمــع خبرنــگاران، صحبت هــای تندی 
علیــه باشــگاه ســایپا کــرد و مدعی شــد 
شــکایت اخیر چهار باشگاه لیگ یکی، 
بــا شــانتاژ باشــگاه ســایپا انجــام شــده 
اســت. مهدی حســینی پور، مدیرعامل 
باشــگاه ســایپا در ایــن بــاره می گویــد: 
»مــا چــرا بایــد ســایر باشــگاه ها را بــرای 
شــکایت شــانتاژ کنیــم؟ یعنــی مدیران 
ایــن باشــگاه ها نمی داننــد بایــد از حــق 

خودشــان دفــاع کننــد؟ از افــرادی کــه 
بــا قوانیــن آشــنا نیســتند، بیشــتر از 
ایــن گفتمــان کوچــه بــازاری )اشــاره 
بــه اظهــارات زنــدی( برنمی آیــد. مــا از 
قوانیــن و تبصره هــا حــرف می زنیــم و 
دوســتان، حرف هــای کوچــه بــازاری 
مطــرح می کننــد! اگــر باشــگاه ســایپا 
در محاکــم قضایــی فدراســیون فوتبال 
بــه حــق خــودش نرســد، در فیفــا و 
دادگاه CAS پیگیــر ایــن پرونده خواهد 
بــود. قطعــاً ایــن مســأله را پیگیــری 
خواهیــم کــرد. این حق قانونی ماســت 
و بــه نظــر مــا نــص صریــح قانــون اجــرا 

نشــده اســت. رأی صــادره از لحــاظ 
شــکلی و ماهوی دچار مشکل است.« 
مدیرعامــل باشــگاه ســایپا بــا اشــاره به 
اقــدام آتــی خودروســازان در شــکایت 
بــه دادگاه CAS ایــن طــور می گویــد: 
»تاکنــون دربــاره این پرونده بــا مدیران 
ســایر باشــگاه ها صحبــت نکرده ایــم، 
امــا اگــر در شــکایت بــه CAS نیازمنــد 
همــکاری بــا ســایر باشــگاه ها باشــیم، 
حتمــاً چنیــن اقدامــی خواهیــم کــرد. 
افــرادی هســتند که برای یــک تخلف با 
هم شــراکت می کنند؛ آیــا ما نباید برای 
اجــرای قانــون اتحاد ایجــاد کنیم؟ مگر 

وحدت برای اجرای حق بد است؟ لابی 
بــرای اجــرا نشــدن نــص صریــح قانــون 
خــوب اســت، امــا اتحــاد بــرای احقــاق 
حــق اتفــاق بدی محســوب می شــود؟« 
حســینی پور در ادامــه انتقــادات خــود 
نســبت بــه صحبت هــای مدیرعامــل 
باشگاه شمس آذر می گوید: »دوستان 
بــه گونــه ای صحبــت می کنند کــه انگار 
شــکایت ما نســبت به تخلــف بازیکنی 
کــه جعــل کــرده و ایــن تخلــف محــرز 
شــده، اشــتباه بوده اســت. انــگار جای 
ما و باشــگاه شــمس آذر برعکس شده 

اســت.«

مهدی حسینی پور : انگار جای ما و باشگاه شمس آذر برعکس شده است

 zسوژه
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